
MHD - Setkání se zástupci Ropidu 

Dne 7. 12. 2016 (středa) proběhne od 19 hodin v Informačním centru v Chaltické ulici setkání se 

zástupci Ropidu nad otázkami, které okolo MHD ve Vinoři často padají. 

Máme slíbenou účast 2-3 erudovaných pracovníků Ropidu a v moderované diskuzi bude možné 

položit dotazy, přijít s návrhy na zlepšení, nebo si jen vyslechnout záměry s dalším rozvojem MHD 

v naší městské části. Zejména oblast návaznosti spojů, „optimalizace“ linek a jízdních řádů, zpoždění, 

přeplněnost autobusů a další věci, na které se určitě dostane, jsou témata, která by mohla zajímat 

nemalou část obyvatel. 

Vzhledem k omezené kapacitě Informačního centra, je vhodné přijít včas. 

Poznámka: Aby se čas setkání efektivně využil, bylo by dobré, pokud jsou již nyní konkrétní otázky, 

napsat je do diskuze na FaceBooku MČ Vinoř. Budou předány zástupcům Ropidu v předstihu a ti se 

pak mohou lépe připravit a přinést konkrétní odpovědi. Položit otázku bude samozřejmě možné i 

přímo na setkání, ale pokud se bude jednat o detailní dotaz (proč v pondělí v 10:34 přijela linka XY o 

13 minut později) tak odpovědí může být jen pokrčení ramen. 

Všichni občané jsou srdečně zváni a na setkání se za MČ těší 

Michal Biskup 

 


